

靚禮

LENG LEI

五星主廚手作點心 傳達心意靚好禮

粵亮主廚團隊全新打造『靚禮-手作楓糖綠豆糕』，嚴選在地食材、結合創意思維、融合經典工藝，搭配精緻禮盒及提袋，送禮自用皆適宜。嚴選上等脫殼綠豆仁，使用小火不斷拌炒、過篩，令綠豆泥更加鬆軟滑順，並以加拿大楓糖取代砂糖，降低甜度突顯豆香，口感昇華富有層次；主廚貼心選用健康橄欖油，素食者皆可食，入口即化、綿密細緻，佐以茗茶一起享用更添風味！

Leng Lei, in Cantonese, means a "Beautiful Gift", which is the perfect choice for celebrating the festival at home or gifting to friends and business partners. Moonlight's Cantonese culinary team has handcrafted a new "Leng Lei - handmade maple mung bean cake", which is strictly selected from local ingredients, combining with classic craftsmanship, exquisite gift boxes and bags.

Hand-picked high-shelled green beans, stir-fry and sieve with low heat, which makes the bean paste more soft and smooth, and the replacement of sugar with maple sugar to reduce the sweetness and highlight bean aroma, and sublimate and rich layers; chefs carefully choose healthy olive oil, which makes this cake vegetarian-friendly. It is recommended to enjoy this mouthwatering cake with tea for more sophisticated flavor!

粵

MOONLIGHT

亮

粵亮廣式料理 靚禮 訂購單

LENG LEI MOONLIGHT MUNG BEAN CAKE ORDER FORM



品項 ITEM	價格 PRICE	數量 QUANTITY	小計金額 TOTAL PRICE
靚禮 手工楓糖綠豆糕 (共 8 入) LENG LEI Mung Bean Cake (8 Pieces)	NT\$620		

※ 單次訂購20盒以上85折另享台灣本島單一地址免運費

Orders of 20 boxes and above will receive a 15% off discount.

Free island-wide delivery service to one address is available for every order of 20 boxes.

宅配費用 Delivery Fee

※ 本欄由服務人員填寫 To be completed by the hotel.

<input type="checkbox"/> 訂購時付款 Payment Completed	<input type="checkbox"/> 自取時付款 Payment Upon Delivery	訂購人 Contact	Total Price			消費總金額
訂購日期 Date	年/Y 月/M 日/D	取貨日期 Pick-up Date	年/Y 月/M 日/D			
電話 Phone		傳真 Fax		手機 Mobile		

付款方式 Payment Method 現金 Cash 信用卡 Credit Card

地址 Delivery Address

信用卡授權書 Credit Card Authorization Form

持卡人姓名 Credit card holder	統一編號 VAT number	發票種類 Receipt	
信用卡卡號 Credit card number	有效期限 Expiry Date	西元 年/Y 月/M	卡片背面末三碼 Authorization code
信用卡種類 Type <input type="checkbox"/> VISA <input type="checkbox"/> MASTER <input type="checkbox"/> AE <input type="checkbox"/> JCB	持卡人簽名 Signature		

※ 以上個人資料本人同意個資法第八條規定告知，僅用於靚禮預購活動用途。

I agree the privacy policy of courtyard Taipei. Which will collect the personal data below and use only on the LENG LEI ordering event.

優惠 · 單筆消費滿 20 盒(含)以上，可享單點免運費。
· 以上方案恕不得重複使用或與其他優惠並用，亦不列入各品牌會員點數累計。
· Free delivery service to one address is available for orders of 20 boxes or more.
· Offers cannot be used in conjunction with each other.
· The above rates are not eligible for Marrial Bonvoy loyalty program.

運費 · 1~5 盒運費 \$200
· 6~10 盒運費 \$350
· Orders 1-5 boxes : \$200
· Orders 6-10 boxes : \$350